聖堂報告

將臨期第二主日 07/12/2025

- 1. 教區定今日各台公開彌撒舉行第二次募捐,以資助教區建堂及發展計劃。 請各位鼎力支持。
- 2. 為本堂年齡 60 歲或以上的教友而設立的長者團體~「納爵納福耆英薈」, 歡迎本堂長者一起參與。下次聚會時間及地點如下...

日期: 12月10日(本星期三) 時間: 下午2:30至4:00

地點:聖堂一樓雅聚軒 報名:聖堂辦事處

- 3. 西南九龍總鐸區於 12 月 13 日(星期六)舉行「禧年第四季朝聖」,時間由上午 9 時 30 分至下午 1 時 30 分;是次朝聖將到聖德肋撒堂、聖依納爵小堂及聖方濟各堂,內容包括堂區導賞及祈禱,歡迎各位教友參加。詳情參閱海報及掃描海報上二維碼了解朝聖的行程。
- **4.** 本堂將於 12 月 25 日 (耶穌聖誕節)下午 2:30 舉行「兒童及嬰兒領洗」, 有意為子女報名家長,請向本堂報名。
- 5. 教區婚姻與家庭牧民委員會「2025 年婚慶樞機降福狀」(中文版及英文版), 現已接受訂購,降福狀簽發日期為 2025 年 12 月 28 日聖家節(當天將有相 關禮儀安排)。若有意訂購的夫婦請到聖堂辦事處登記,截止日期為今天。
- **6.** 兩位教友:譚健旭先生,劉惠恩女士,分別面對過充滿挑戰的不平凡生命經歷,他們如何「懷著信德,成為有希望朝聖者」?

本堂「將臨期信仰分享聚會」,詳情如下:

日期:12月14日(星期日)時間:下午2-4:00

地點:聖依納爵小堂

歡迎各位教友蒞臨參加。

- 7. 「聖依納爵堂」聯同「九龍華仁師生」,將於12月23日(星期二),向廣華醫院醫護及病患人士,以行動傳送「愛心滿人間」聖誕信息。 有興趣服務教友請到聖堂辦事處報名,名額有限。
- 8. 香港教區定 12 月 12 日(星期五)在各總鐸區為「大埔宏福苑五級火災」舉行 彌撒,誠邀教友參與,為亡者、生者獻上我們的祝福與關懷;本鐸區(西 南九龍總鐸區)定該晚 7:30 在本堂舉行,詳情請參閱海報。
- 9. 學校停車場將於12月21日(星期日)暫停使用,不准泊車,請教友該 日不要駕車返學校,敬請注意!

上述所有報告,已張貼於聖堂各出入口,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位 蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement The Second Sunday of Advent 7th December 2025

- **1.** The diocese will hold a second collection today during all public Masses to support church building and development efforts. Your wholehearted support is greatly appreciated.
- **2.** Baptism for children and infants will take place on December 25, "The Nativity of the Lord," at 2:30 PM in this chapel. Parents who wish to have their children or infants baptized on this day are invited to register at the Chapel office.
- **3.** The Diocesan Pastoral Commission for Marriage and The Family is now accepting orders for the "2025 Wedding Cardinal Blessing Certificate" (available in Chinese and English). The certificate will be issued on December 28, 2025, the Feast of the Holy Family, accompanied by related liturgical arrangements. Couples wishing to order should register at the Chapel office. The deadline for registration is today.
- 4. The Hong Kong Diocese will hold Masses on December 12 (Friday) in each deanery for the "Tai Po Wang Fuk Court Five-level Fire." Parishioners are sincerely invited to participate and offer blessings and support for both the deceased and the living. Our deanery (Southwest Kowloon Deanery) will hold Mass at 7:30 PM in our chapel that evening; please refer to the poster for further details.
- **5.** The school car park will be closed on December 21 (Sunday). Parking will not be permitted on that day. Thank you for your understanding.

The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!